



ဆောင်းဦးရာသီအတွင်း ကမ္ဘာ့ကပ်ရောဂါကာလအတွက် EBT အကျိုးခံစားခွင့်များ

မိသားစုအတွက်ကူညီပံ့ပိုးမှုဌာနခွဲ Division of Family Resources အနေဖြင့် ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ် ကမ္ဘာ့ကပ်ရောဂါ ကာလအတွင်း Hoosiers များအား မိမိ၏မိသားစုများကို ကျွေးမွေးရန်အတွက် အစားအသောက် ကူညီပံ့ပိုးပေးပါသည်။ 2020-2021 စာသင်နှစ်အတွက် ထုတ်ပေးသည့် ဒုတိယအကြိမ် P-EBT တွင် ပါဝင်မည့် ကျောင်းသူကျောင်းသားများအတွက် အကျိုးခံစားခွင့် ရရှိနိုင်မှုရှိ၊ မရှိ သတ်မှတ်ချက်များရှိပါသည်။ DFR အဖွဲ့အနေဖြင့် ကူညီပံ့ပိုးမှုရရှိသင့်သော ကျောင်းသူကျောင်းသား အားလုံး၏စာရင်းကို အင်ဒီယားနားပြည်နယ် ကျောင်းများအားလုံးထံမှ ဆက်သွယ်၍တောင်းဆိုခဲ့ပါသည်။ ဒုတိယအကြိမ် P-EBT ထုတ်ပေးရန်အတွက် ကျောင်းများ၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် ဆန္ဒအလျောက်သာဖြစ်ပါသည်။

P-EBT ဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း/ မည်သူက P-EBT ရရှိနိုင်သနည်း။

P-EBT ကို မိသားစုများဦးစားပေးရေး ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ်တုံ့ပြန်မှု အက်ဥပဒေ Families First Corona Virus Response Act မှ အတည်ပြုခဲ့ပါသည်။ P-EBT ၏ရည်ရွယ်ချက်မှာ COVID-19 ကန့်သတ်ချက်များကြောင့် ကျောင်းခန်းသို့ ကိုယ်တိုင်မတက်ရောက်သော်လည်း ကျောင်းတက်နေလျှင် အခမဲ့ သို့မဟုတ် ဈေးလျှော့ထားသော နေ့လယ်စာ ရရှိမည့်ကလေးများရှိသော မိသားစုများကို အစားအသောက် ကူညီထောက်ပံ့ရန် ဖြစ်ပါသည်။ ဤအကျိုးခံစားခွင့်သည် အင်ဒီယားနားကျောင်းတွင် စာရင်းသွင်းထားပြီး အခမဲ့ သို့မဟုတ် ဈေးလျှော့ထားသော နေ့လယ်စာရရှိခွင့်ရှိသောကလေးများ သို့မဟုတ် Community Eligibility Provision အစားအသောက်ပံ့ပိုးမှု အစီအစဉ်တွင်ပါဝင်သော ကလေးများရှိသည့် မိသားစုများအတွက်သာ ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသူကျောင်းသားအနေနှင့် အဝေးသင်ကျောင်းတက်ခြင်း၊ သို့မဟုတ် ရောဂါရှိမရှိ အခြေအနေစောင့်ကြည့်ရန်ခွဲနေခြင်း၊ သို့မဟုတ် ဖျားနာ၍ ကျောင်း 5 ရက်ဆက်တိုက်ပျက်ခြင်း၊ သို့မဟုတ် COVID-19 ရောဂါကြောင့် ကျောင်းတက်နောက်ကျခြင်း သို့မဟုတ် 5 ရက်နှင့်အထက် ကျောင်းပိတ်ခြင်း၊ စသည့်အခြေအနေတစ်ခုခု ကြုံရသည့် ကျောင်းသူကျောင်းသားဖြစ်ရမည်။

- P-EBT အကြောင်း မကြာခဏ မေးလေ့ရှိသော မေးခွန်းများ

လျှောက်လွှာတင်ရပါသလား။

မလိုပါ။ DFR ထံသို့ ပံ့ပိုးမှုရရှိသင့်သော ကျောင်းသူကျောင်းသားများ အားလုံး၏စာရင်း ပို့ပေးရန် ကျောင်းများကို တောင်းဆိုထားပါသည် (ပံ့ပိုးမှုရရှိသင့်သည့် သတ်မှတ်ချက်များကို အထက်တွင်ဖတ်ရှုပါ)။ P-EBT အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ရန်အတွက် ကျောင်းများ၏ ဆန္ဒအလျောက်သာဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းမှပေးထားသော လိပ်စာဖြင့် P-EBT ကဒ်များကိုပို့ပေးပါလိမ့်မည်။ P-EBT ကဒ်များကို အောက်တိုဘာလ အလယ်ပိုင်းတွင် စတင်ပို့ပေးမည်။ ကဒ်ကိုမည်သို့အသုံးပြုရမည် ဆိုသည့် ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အတူ စာတိုက်မှတစ်ဆင့် ကဒ်များရောက်လာပါလိမ့်မည်။

ဒုတိယအကြိမ် ထုတ်ပေးမည့် P-EBT ကို အောက်ပါ သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီမည့်ပုဂ္ဂိုလ်များအတွက် ထုတ်ပေးပါလိမ့်မည်။

- 2020 ဩဂုတ်လ/စက်တင်ဘာလတွင် အခမဲ့/ဈေးလျှော့ထားသော နေ့လယ်စာရရှိရန် သတ်မှတ်ချက်နှင့်ကိုက်ညီရမည်၊ ထို့အတူ
- 5 ရက်နှင့်အထက် ဆက်တိုက် အဝေးသင်ကျောင်းတက်ခြင်း၊ သို့မဟုတ်
- ရောဂါရှိမရှိ အခြေအနေစောင့်ကြည့်ရန်အတွက် 5 ရက်နှင့်အထက် ဆက်တိုက်ခွဲနေခြင်း၊ သို့မဟုတ်
- နာမကျန်းဖြစ်ခြင်းကြောင့် 5 ရက်နှင့်အထက် ဆက်တိုက်ကျောင်းပျက်ခြင်း၊ သို့မဟုတ်
- COVID-19 ရောဂါကြောင့် ကျောင်းတက်နောက်ကျခြင်း သို့မဟုတ် 5 ရက်နှင့်အထက် ကျောင်းပိတ်ခြင်း၊ စသည့်အခြေအနေတစ်ခုခု ကြုံရသူဖြစ်ရမည်၊ ထို့အတူ
- ကျောင်းမှ FSSA Division of Family Resources မိသားစုအတွက်ကူညီပံ့ပိုးမှုဌာနခွဲထံသို့ ပံ့ပိုးမှုရရှိသင့်သည့် ရက်များအတွက် အတည်ပြုချက်ပို့ထားပေးရမည်။

မိမိ၏ကလေးတက်နေသည့်ကျောင်း အနေဖြင့် ဆောင်းဦးရာသီအတွက် P-EBT ထုတ်ပေးရန်အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ခဲ့ပါသလား။

အောက်ပါလင့်ခ်သည် စာရင်းပါသည့်ကျောင်းများဖြစ်ပါသည်

- ကျောင်းများကို အတည်ပြုရန်အတွက် ပြင်ဆင်မွမ်းမံချက်တွင် မြို့နယ်နှင့်စစ်ကုဒ်များ ထည့်ရေးပေးပါမည်။
- အမည်စာရင်းထပ်နေသည့် ကျောင်းများသည် ထောက်ပံ့ကြေး ထပ်မံရရှိကြောင်း ဖော်ပြထားခြင်းမဟုတ်ပါ။



ဆောင်းဦးရာသီအတွင်း ကမ္ဘာ့ကပ်ရောဂါကာလအတွက် EBT အကျိုးခံစားခွင့်များ

- P-EBT သည် ကျောင်းများ၏ ဆန္ဒအလျောက် ပါဝင်ရန် အစီအစဉ်ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းများကို ကျောင်းသူကျောင်းသား စာရင်းများ မဖြစ်မနေပို့ပေးခြင်းမရှိပါ။
- ၎င်းစာရင်းတွင် အများအားဖြင့် ကျောင်းအမည်များသာ ပါဝင်သော်လည်း ဒေတာအချက်အလက်ကို အဆင့်ဆင့်လက်ခံရရှိသည့်အတွက် ကျောင်းအဖွဲ့အစည်းများ၏ အမည်လည်းပါဝင်နိုင်ပါသည်။
 - အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်သည့်ကျောင်းများ၏စာရင်းကို ဤနေရာတွင် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

မိမိ၏ကလေးအနေဖြင့် P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များ ရမရ မည်သူပြောပြနိုင်သနည်း။

P-EBT ရရှိသင့်သော ကျောင်းသူကျောင်းသားများသည် နိုဝင်ဘာလ 30 ရက်နေ့နောက်ဆုံးထားပြီး စာတိုက်မှတစ်ဆင့် P-EBT ကဒ်တစ်ခုရရှိမည်။

ကျွန်ုပ်အနေနှင့် ဤအကျိုးခံစားခွင့်များကို မည်သည့်အချိန်တွင် ရရှိမည်နည်း။

P-EBT ကဒ်များကို အောက်တိုဘာလအလယ်တွင် စတင်ပို့ပေးမည်ဖြစ်ပြီး နိုဝင်ဘာလ 30 ရက်နေ့တွင် အဆုံးသတ်မည်။

ကျောင်းသူကျောင်းသား တစ်ဦးအတွက် P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များ မည်မျှရရှိမည်နည်း။

အဝေးသင်ကျောင်းတက်သည့်ရက်စုစုပေါင်း၊ ရောဂါရှိမရှိ အခြေအနေစောင့်ကြည့်ရန်ခွဲနေခြင်း၊ သို့မဟုတ် နာမကျန်းဖြစ်ခြင်းကြောင့် အနည်းဆုံး 5 ရက်ဆက်တိုက်ကျောင်းပျက်ခြင်း၊ သို့မဟုတ် ကျောင်းတက်နောက်ကျခြင်း သို့မဟုတ် 5 ရက်နှင့်အထက် ဆက်တိုက်ကျောင်းပိတ်ခြင်း၊ စသည့်အခြေအနေတစ်ခုခုအပေါ် မူတည်ပြီး အကျိုးခံစားခွင့်ပမာဏကို ကျောင်းမှဆုံးဖြတ်ပါလိမ့်မည်။ တစ်ဦးချင်းပံ့ပိုးမှုရရှိခွင့်ကို (အထက်ပါသတ်မှတ်ချက်များ အပေါ်မူတည်ပြီး) ကျောင်းတက်သည့်ရက်များနှင့် x \$5.86 (နံနက်စာနှင့်နေ့လည်စာ အခမဲ့ရရှိရန်အတွက် USDA ခွင့်ပြုသော နေ့စဉ်ပမာဏ)။

ကျောင်းသူကျောင်းသား တစ်ဦးချင်းအနေဖြင့် P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်ပမာဏချင်း တူညီပါသလား။

မတူညီပါ။ ကျောင်းသူကျောင်းသားအတွက် အကူအညီရရှိနိုင်မှုကို တစ်ဦးချင်း ပညာသင်ကြားမှု ပျက်ကွက်ရသောရက်များအပေါ် မူတည်ပြီး ရေတွက်ပါသည်။

အကူအညီရရှိသင့်သော ကျောင်းသူကျောင်းသားတစ်ဦးစီ အတွက် စာတိုက်မှတစ်ဆင့် အိမ်လိပ်စာသို့ ပို့ပေးသော P-EBT ကဒ်တစ်ခု လက်ခံရရှိပါလိမ့်မည်။

သင့်အိမ်လိပ်စာအမှန်နှင့် အိမ်ထောင်စုအတွင်း ကလေးဦးရေအမှန် ပေးထားပါသလား။

P-EBT ကဒ်ပို့ပေးမည့်လိပ်စာနှင့် အကူအညီရရှိနိုင်မည့် ကလေးအရေအတွက်ကို ကျောင်းမှ စာရင်းပို့ပေးပါသည်။ ထိုအချက်အလက်ကို သုံးပြီး P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို ထုတ်ပေးပါသည်။

P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို SNAP/TANF EBT ကဒ်ထဲသို့ ထည့်ပေးမှာလား။

မပေးပါ။ ဆောင်းဦးရာသီ P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို လက်ရှိ SNAP နှင့်/သို့မဟုတ် TANF ထောက်ပံ့ကြေး လက်ခံရရှိသူများ၏ EBT ကဒ်ထဲသို့ ပို့ပေးမည်မဟုတ်ပါ။ အိမ်ထောင်စုအတွင်း ပံ့ပိုးမှုရရှိသင့်သော ကျောင်းသူကျောင်းသား တစ်ဦးစီအတွက် P. EBT ကဒ်တစ်ခုချင်းကို စာတိုက်မှတစ်ဆင့် ပို့ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

မိမိ၏ကဒ်ကို လက်ခံမရရှိသေးပါ။

ဆောင်းဦးရာသီ P-EBT ကဒ်များကို အောက်တိုဘာလ အလယ်ပိုင်းမှစ၍ စာတိုက်မှတစ်ဆင့် လက်ခံရရှိမည်ဖြစ်ပြီး နိုဝင်ဘာလ 30 ရက်နေ့နောက်ဆုံးထား၍ ကဒ်များအားလုံးပို့ပေးမည်။

ကဒ်ကို လိပ်စာအမှန်သို့ပို့ပေးရန် သေချာအောင် ဖိုင်တွဲရှိလိပ်စာကို စစ်ဆေး၍ရမလား။

P-EBT ကဒ်ပို့ပေးရန်လိပ်စာကို DFR ထံသို့ ကျောင်းမှပို့ပေးသော လိပ်စာဖြစ်ပါသည်။

ဤအစီအစဉ်သည် Head start ကလေးများ၊ မူလတန်းအကြိုကလေးများ သို့မဟုတ် အိမ်တွင်စာသင်ပေးသော ကလေးများအတွက် အကျိုးဝင်ပါသလား။

အကျိုးမဝင်ပါ။ မူလတန်းမှ 12 တန်းအထိ ကျောင်းတက်ရန် စာရင်းဝင်သော ကျောင်းသူကျောင်းသားများ အတွက်သာပံ့ပိုးမှုရရှိနိုင်ပါသည်။